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Ko?czymy prace zwi?zane z przebudow? m?awskiego skateparku. Obiekt zosta? wyremontowany
zgodnie z sugestiami jego u?ytkowników.

Kilka miesi?cy temu m?odzi ludzie zapytali burmistrza, czy mo?na odnowi? skatepark, bo w takiej formie,
jak? przedstawia? do niedawna, nie móg? by? wykorzystywany przez mi?o?ników rolek, deskorolek czy

https://mlawa.pl/sites/default/files/field_image/article/Mmini%20rampa%20juz%20jest%20zamontowana%20w%20m%C5%82awskim%20skateparku.JPG


hulajnogi. W ten sposób rozpocz??y si? konsultacje dotycz?ce tego, jak ma wygl?da? skatepark, jakie
urz?dzenia powinny na nim znale?? si? i na jak przygotowanej nawierzchni by? zamontowane.

Skatepark od pocz?tku swego istnienia nigdy nie by? modernizowany. Na wniosek m?odzie?y w tym roku
wyremontowana zosta?a nawierzchnia – zniszczon? zast?pi? beton szlifowany, który spe?nia wymogi
bezpiecze?stwa i podwy?sza jako?? u?ytkowania. Na g?adkiej powierzchni pojawi?y si? nowe
urz?dzenia, m.in. stan??a m.in. mini rampa half pipe. To o ten element m?odzie? szczególnie zabiega?a,
podkre?laj?c, ?e jest to urz?dzenie niezb?dne, by wykonywa? jakiekolwiek ewolucje.

Zdaniem w?adz miasta jest bardzo du?e zapotrzebowanie na obiekty, które b?d? wspiera?y rozwój pasji
m?odych ludzi je?d??cych na rolkach, deskach, rowerach czy hulajnogach.

Ze wzgl?du na fakt, i? skatepark znajduje si? na terenie zabytkowego parku miejskiego, nie ma
mo?liwo?ci poszerzenia jego granic. Burmistrz S?awomir Kowalewski szuka jednak innych rozwi?za?.

Odbiór techniczny odnowionego skateparku nast?pi jeszcze w grudniu br. Na modernizacj? tego obiektu
Rada Miasta M?awa przeznaczy?a 250 000 z?. Zdj?cia odnowionego obiektu s? umieszczone w galerii.
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